



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
7 MARS 2013

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ANNIKA LUNDQVIST
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS "MÄSK" BIRGERSSON
KASSÖR	RASMUS "RAZ" ANDERSSON
SEKRETERARE	ANNIKA "ANKAN" JOHANSSON
LEDAMOT	JOSEF "JOSSAN" HANSSON
ORDFÖRANDE DP	MIKAEL "HÅKAN" WALLROTH
ORDFÖRANDE F6	JESSICA "JEJJE" LYBARK
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOTTA "LEJON" BERGBOM
VICE ORDFÖRANDE SNF	EMILIO JORGE
ORDFÖRANDE FOC	JOHAN "JAK" ARVIDSON
ORDFÖRANDE FARM	ELIN ROMARE


§1 Mötets öppnande Annika öppnar mötet.


§2 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§3 Rundabordet  Kärnstyret

- Annika har svarat på mail.
- Mäsk har filat på överlämning och klurat på Focusgruppen.
- Raz har haft möte med ljudnissar och köpt lampor med stativ för ca 3000kr. Har gett sig själv rätt att göra utlandsbetalningar.
- Ankan har jagat nycklar och fixat med papper.
- Jossan har pluggat.

 FARM har haft BSD. Har haft lunchföreläsningar med andra sektioner och blivit inspererade.

 NollK har jobbat med spons, kanske blir en volleyboll turnering. Spikat och kastat arr (utan att göra sönder sitt rum).

 DP har haft flipperDuP. Första asparret i måndags. Imorgon är det tyvärr asparna som håller i Dupen.


 Foc har haft en jättekul flipperDuP. Ska byta till sig nya flipperspel.

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Marcus Birgersson
Justerare



 SNF har startat sin aspning, hoppas att fler kommer. Har haft BSD och diskuterat Ftek.

 F6 har varit på Gasqueråd och spikat CM. Gjort aspplagg och köpt en socker-vaddsmaskin.

§4 Nyckel kassaskåp Raz har fått nya uppgifter om nya nycklar och nytt lås till kassaskåpet. I bästa fall behöver vi bara nya nycklar (2930 kr för 6 nycklar) och skaft (400kr). I värsta fall behöver en tekniker åka ut, då kostar det 1265 kr + arbete à 845kr timme (troligen 1-2 timmars jobb). Alla priser är exklusive moms.

Beslut: Styret beslutar att tillåta Raz att använda så mycket pengar det behövs för att ordna nya nycklar till kassaskåpet.

§5 Fy världen Vi behöver preliminär-anmäla oss till Fy i världen i Stockholm 12-14 april. Vi åker från Göteborg på fredag fm och kommer tillbaka sön kväll. Raz informerar om att Sektionen står för resa, boende, mat. Det kan tillkomma en kostnad för festen. Nästan alla vill åka.

§6 Växterist Anton Olbers är vald till växterist av Sektionsmötet, han avsäger sig officiellt posten. Kasper Westman vill ta över posten. Han vill fixa med odlingen utanför Focus. Han har redan varit på två möten med Chalmersfastigheter. Det är på gång, det kommer bli 4 pallkragar med jord. Han vill även samarbeta med Focusgruppen kring växter på Focus.

Beslut: Styret beslutar att fyllnadsvälja Kasper Westman till växterist.

§7 Ftek Vi har fått respons på Ftek-specifikationen och lägger till några grejer. SNF vill behålla alla filer som finns i VBL nu men kunna uppdatera dem smidigare. Om man går in på kursutvärderare ska man kunna se vem som utvärderar dem samt klicka på utvärdera kursen och då få upp en ruta där man skicka ett meddelande till kursutvärderingsansvarig (det ska helst inte öppna en mailklient utan maila direkt från sidan). Ankan svarar på Spideras mail.

§8 Balngt Mäsk tycker att det vore bättre att Balngt hjälpte till att arra sektionens dag än att F6 ska göra det. Detta eftersom F6 har mycket att göra. Det råder delade meningar i Styret huruvida de bör behöva hjälpa till. Jossan tror att det är dumt att ålägga dem något som inte har med balen att göra. Mäsk tror att de behöver öva inför balen. Ankan tycker att Balngt i framtiden ska bli tillfrågade att hjälpa till, Jossan håller med. Mäsk tycker att en fördel med att ålägga Balngt detta är att det blir tydligt under invalet. Elin säger att man prata om det då. Styret klurar vidare och Mäsk pratar med Balngt.

§9 Övriga frågor ☞ Café vid Fibblan kommer nog bli verklighet.

§10 Nästa möte Nästa möte blir 21 mars.

§11 Mötets avslutande Mötet avslutades av Annika kl 13:00.

Veckans serie från Dilbert.

